

創文2014一月退修會座談會

《共譜悅讀交響樂》——共讀一起成長

講員推薦私房書單

王蘭馨姊妹

1. 飛躍婚姻風暴，韋蕾莉著，彭海陽譯，雅歌，2005
2. 關係DNA，蓋瑞·史邁利博士著，趙燦華譯，美國麥種，2005
3. 改變帶來醫治，亨利·克勞德博士著，顧美芬譯，學園，2005
4. 建立高EQ的教會，彼得·史卡吉羅，美國麥種，2004
5. 『C型觀點 - 基督徒改變社會的行動力』，斯托得著，劉良淑譯，校園，2009
6. 恩典作王，畢哲思 (Jerry Bridges)著，張書筠譯。美國麥種，2012
7. 危機四伏的呼召，保羅·區普著，吳蘇心美譯，使者，2013
8. God Attachment，Dr. Tim Clinton & Dr. Joshua Straub，Howard Books, 2010
9. The Cry of the Soul，Dr. Dan B. Allender & Dr. Tremper Longman III，NAVPRESS 1994
10. Every Good Endeavor: Connecting Your Work to God's Work, Timothy Keller, Dutton Adult, 2012

黃瑞怡博士:一杯的私房書單—親子共讀

1. We're Going on a Bear Hunt. by (英) Michael Rosen, Illustrated by Helen Oxenbury, 1989. picturebook.
2. Snowman by (英) Raymond Briggs, 1978. picturebook
3. Hans Christian Andersen Fairy Tales. (丹麥) by Hans Christian Andersen. fairytales.
4. Because of Winn Dixie. (美) by Kate DiCamillo, 2001. realistic fiction.
5. Mockingbird. (美) by Kathryn Erskine, 2010. realistic fiction.
6. Momo. (德) by Michael Ende, 1985. fantasy.
7. The Wednesday Wars (美) by Gary D. Schmidt, 2007. realistic fiction.
- 8.. Hunger Games Trilogy (美), 2008-2010. YA dystopian fiction.
9. Book Thief (澳) Markus Zusak , 2006. YA historical fiction.
10. Kit's Wildness(英) David Almond, 2008. YA historical fiction.

黃雅蓓姊妹:證主溫馨讀書會歷年好書推薦

1. 《愛語祕笈——與新一代溝通 5 式》(The Five Languages of Teenagers) (證主)
2. 《僕人塑造之旅》(Cross-Cultural Servanthood—Serving the World in Christlike Humility) (證主)
3. 《一生用心》(The Attentive Life—Discerning God's Presence in All Things) (證主)

4. 《我的心靈札記——用書寫擁抱人生》(Journal Keeping—Writing for Spiritual Growth)(證主)
5. 《培育女孩——從0歲到成人的教養引導》(Bring Up Girls)(證主) 6. 《高EQ驚人的影響力》(Amazing EQ)(證主)
7. 《用禱告編織孩子的一生》(When Mothers Pray)(證主)
8. 《認識神》(Knowing God)(證主)
9. 《悲傷有時·安慰有時》(When Grief Comes—Finding Strength for Today and Hope for Tomorrow)(證主)
10. 《超越生命的危機》(Why Did This Happen to Me?)(證主)